

NEWS aus der HEINLOTH TRANS EAST

HEINLOTH Trans East GmbH – ein Unternehmen der **HEINLOTH – *the logistic experts*** – erschließt die Region SÜDOSTEUROPA im Korridor RO – BG – TR mit verschiedenen Weiterleitungsmöglichkeiten ab den jeweiligen Eingangshubs!

Mit Wirkung 01.12.2016 bieten die Spezialisten der **HEINLOTH TRANS EAST** wöchentliche Sammelverkehre ab HUB Roth nach Bukarest, Sofia mit Anschlußmöglichkeiten nach Moldawien, Griechenland.

In umgekehrter Richtung wird ab den Partnerhubs von Sofia und Bukarest verladen. Zu diesem Zweck wurde ein Kooperationsvertrag mit dem bulgarischen Familienunternehmen **ETNA CARGO** und deren Tochterunternehmen **ETNA CARGO ROMANIA** am 29.11.2016 in Sofia/BG durch Frank Kosinski, (managing director) und Konrad Caluger (team-manager operations) mit der Inhaberfamilie Borissov unterzeichnet.

Für die Relation Türkei wurde bereits im ersten Halbjahr 2016 eine entsprechende Vereinbarung mit **T-Lojistik** Istanbul unterzeichnet.

Somit ist geografisch das Gebiet RO/BG/GR/TR vollumfänglich abgedeckt und beschleunigt die Warenströme unserer aktuellen und zukünftigen Kunden.

Für mehr Informationen erreichen Sie

Konrad CALUGER	+49 9171 9696-667	k.caluger@heinloth.com	operation
Johannes LENZ	+49 9171 855-257	j.lenz@heinloth.com	sales

Anm. Personen von links nach rechts (Konrad Caluger, Velislav Borissov, Frank Kosinski, Vassil Borissov)

© Heinloth Holding GmbH & Co.KG, An der Lände 4, D-91154 Roth/Nbg. FK



NEWS from HEINLOTH TRANS EAST

HEINLOTH TransEast GmbH - a member of the **HEINLOTH - *the logistic experts*** - opens up the region SOUTHEASTERN EUROPE corridor

RO - BG - TR with various transport / logistic / forwarding possibilities from the respective HUB!

Effective starting from 1st of December 2016, the specialists of the **HEINLOTH TRANS EAST** offer weekly groupage services from HUB Roth to Bucharest, Sofia with connections to Moldova, Greece.

In the opposite direction, cargo is consolidated from the partner hubs at Sofia and Bucharest. To this end, a cooperation agreement was signed with the Bulgarian family company ETNA CARGO and its subsidiary ETNA CARGO ROMANIA on 29.11.2016 in Sofia / BG by Frank Kosinski (managing director) and Konrad Caluger (team-manager operations) with the owner family Borissov.

A partner-agreement with T-Lojistik Istanbul has already been signed for the relationship between Turkey and the first half of 2016.

Thus the geographic area RO / BG / GR / TR is fully covered and accelerates the flow of goods from our current and future customers.

For more information, please contact:

Konrad CALUGER	+49 9171 9696-667	k.caluger@heinloth.com	operation
Johannes LENZ	+49 9171 855-257	j.lenz@heinloth.com	sales

Note: Persons from left to right (Konrad Caluger, Velislav Borissov, Frank Kosinski, Vassil Borissov)

© Heinloth Holding GmbH & Co.KG, An der Lände 4, D-91154 Roth/Nbg. FK

